
 1 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 
7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 24 

от 26.04.2013 г. 

 

Днес, 26.04.2013 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великовa, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Янка 

Господинова, Селятин Исмаилов, Нели Маринова, Радка Желева, Петър Иванов и 

Тюркян Мехмед. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, Стефка 

Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван 

Енчев – Директор на Дирекция СА, кметове на кметства и кметски наместничества от 

общината. 

Гости: Янка Жекова – директор на ОУ”Христо Ботев”, граждани - г-н Иван 

Стайков. 
 

След направената проверка, председателя на ОбС, на основание чл. 27, ал.2 

от ЗМСМА откри днешното заседание. 

Всички имате материалите и дневния ред за днешното заседание. Г-жа 

Йорданка Узунска – кмет на общината: предлага да се включи в дневния ред нова 

докладна като т. 15 относно: „Изработване на проект за общ устройствен план на 

Община Алфатар“, която беше спомената на заседанията на ПК. 

Йорданка Узунска: На заседанието на постоянните комисии ви споменах за 

този план, който вече е готов и го внасям като докладна за това заседание. Ако 

прецените сега го гласувайте, ако не месец май, но преди 26.04.2013 година-това е 

крайния срок. 

Златка Питакова: Да я отложим, или да я приемем? 

Янка Господинова: Да я отложим, има време до месец май. Нека се запознаем 

с този общ устройствен план. Стига с тази ваша практика да се внасят докладни в 

последния момент преди заседание. 

Радка Желева: Стига 26 май да не е късно. Кога ще е следващото заседание на 

Общински съвет? 

Златка Питакова: За 31 май - ще е късно! 

Йорданка Узунска: Ние сме я внесли на 26 април-вие преценете кога ще я 

разглеждате и гласувате. 

Златка Питакова: Който е съгласен тази докладна да влезе в дневния ред на 

днешното заседание, моля да гласува: 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 1; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова против 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

 Приема се. Докладната ще влезе в днешния дневен ред като точка 15. 
 

Колеги, ако имате други предложения, относно дневния ред, заповядайте? 

Имате думата? 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви дневния ред с направеното 

допълнение: 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка относно: „Изменение и допълнение на Протокол № 002, 

Решение № 003/29.11.2011г. /промяна в състава на ОбС/“. 

Докладва: Председателя на ОбС Алфатар. 

2. Докладна записка относно: „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за първото тримесечие 

на 2013 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно: „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за първото тримесечие на 

2013 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно: „Актуализиране на поименния списък на 

служителите от ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар, имащи право на транспортни 

разходи”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно: „Актуализиране на поименния списък на 

служителите от ЦДГ „Щастливо детство гр. Алфатар, имащи право на транспортни 

разходи”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно: „Промяна в Наредбата за условията и реда за 

провеждане на обществено обсъждане на проекти по Закона за общинския дълг в 

Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно: „Промяна в Наредбата за управление на 

общинския дълг на Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно: „Недвижими имоти в с. Кутловица, попаднали в 

ПИ 019011 по КВС”  

Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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9. Докладна записка относно: „Определяне на началния размер за 1 
м2

 при 

предоставяне под наем на имот общинска собственост за монтиране на антени и 

съоръжения към тях”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно: „Отдаване под наем на язовир /водоем/ в с. Цар 

Асен, община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно: „Даване на съгласие за ползването на 

дървесина за горски територии – общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно: „Приемане на програма за овладяване на 

популацията на безстопанствените кучета в Община Алфатар за периода 2013-2015 

година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно: „Приемане на Програма за отбелязване на 

месец май за „Месец на българския спорт” в Община Алфатар – 2013 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно: „Приемане на общински план за младежта – 

2013 година в Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно: „Изработване на проект за общ устройствен 

план на Община Алфатар“. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

16. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1. Конструктивно писмо от Николай Колев. 

2. Заявление от Георги Славов Дучев. 

Златка Питакова: Който е съгласен с така предложения дневен ред за 

днешното заседание на ОбС , моля да гласува ? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕ № 203 

ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка относно: „Изменение и допълнение на Протокол № 002, 

Решение № 003/29.11.2011г. /промяна в състава на ОбС/“. 

Докладва: Председателя на ОбС Алфатар. 
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2. Докладна записка относно: „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за първото тримесечие 

на 2013 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно: „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за първото тримесечие на 

2013 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно: „Актуализиране на поименния списък на 

служителите от ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар, имащи право на транспортни 

разходи”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно: „Актуализиране на поименния списък на 

служителите от ЦДГ „Щастливо детство гр. Алфатар, имащи право на транспортни 

разходи”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно: „Промяна в Наредбата за условията и реда за 

провеждане на обществено обсъждане на проекти по Закона за общинския дълг в 

Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно: „Промяна в Наредбата за управление на 

общинския дълг на Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно: „Недвижими имоти в с. Кутловица, попаднали в 

ПИ 019011 по КВС”  

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно: „Определяне на началния размер за 1 
м2

 при 

предоставяне под наем на имот общинска собственост за монтиране на антени и 

съоръжения към тях”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно: „Отдаване под наем на язовир /водоем/ в с. Цар 

Асен, община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно: „Даване на съгласие за ползването на 

дървесина за горски територии – общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно: „Приемане на програма за овладяване на 

популацията на безстопанствените кучета в Община Алфатар за периода 2013-2015 

година”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно: „Приемане на Програма за отбелязване на 

месец май за „Месец на българския спорт” в Община Алфатар – 2013 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно: „Приемане на общински план за младежта – 

2013 година в Община Алфатар”. 
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Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно: „Изработване на проект за общ устройствен 

план на Община Алфатар“. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

16. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1. Конструктивно писмо от Николай Колев. 

2. Заявление от Георги Славов Дучев. 

Златка Питакова: Който е съгласен с така направеното допълнение в дневния 

ред за днешното заседание, моля да гласува. 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно: „Изменение и допълнение на 

Протокол № 002, Решение № 003/29.11.2011г. /промяна в състава на ОбС/“. 

Златка Питакова: Тази докладна се наложи от промяната в общински съвет. 

Г-жа Тюркян Мехмед ще заеме мястото на Хюлия Мехмедалиева в постоянните 

комисии. 
 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и във връзка с чл. 30, ал. 1от ЗМСМА, чл. 20 от 

Правилника за организацията и дейността на ОбС Алфатар, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 204 
 

1. Променя следните комисии: 

Било: 2. Постоянна комисия: “Здравеопазване, Социални дейности, Трудова 

заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на гражданите, Етноси.” 

Председател: Янка Господинова 

Членове: 

1. Живка Великова 

2. Хюлия Мехмедалиева 

3. Ивелина Миткова 

4. Нели Маринова 

4. Постоянна комисия” Общинска собственост, Устройство на 

територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство.” 

Председател: Марин Пейчинов 

Членове: 

1. Петър Иванов 

2. Радка Желева 

3. Хюлия Мехмедалиева 

4. Росица Иванова 
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Става: 2. Постоянна комисия: “Здравеопазване, Социални дейности, Трудова 

заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на гражданите, Етноси.” 

Председател: Янка Господинова 

Членове: 

1. Живка Великова 

2. Тюркян Мехмед  

3. Ивелина Миткова 

4. Нели Маринова 

4. Постоянна комисия” Общинска собственост, Устройство на 

територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство.” 

Председател: Марин Пейчинов 

Членове: 

1. Петър Иванов 

2. Радка Желева 

3. Тюркян Мехмед 

4. Росица Иванова 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от 

дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно: „Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет за първото 

тримесечие на 2013 г.”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”за становище на 

комисията. 

Нели Маринова: Докладната беше обсъдена на ПК и становището на 

комисията е да бъдат одобрени разходите за командировки в страната на 

Председателя на Общински съвет. 

Златка Питакова: Колеги, други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките 

в страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 205 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната на 

Председателя на ОбС Алфатар – г-жа Златка Питакова за първото тримесечие на 2013 

г., съгласно Приложение № 2. 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен  направеното предложение да 

стане решение , моля да гласува ?. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно: „Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за първото 

тримесечие на 2013 г.”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”. 

Нели Маринова: Аналогична на предходната докладна, становището на 

комисията е да бъдат одобрени разходите за командировки в страната на Кмета на 

Община Алфатар. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките 

в страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 206 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната на Кмета на 

Община Алфатар – г-жа Йорданка Узунска за първото тримесечие на 2013 г., 

съгласно Приложение № 1. 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 
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Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно: „Актуализиране на 

поименния списък на служителите от ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар, имащи право 

на транспортни разходи”. 

Златка Питакова: Отново давам думата на г-жа Нели Маринова – 

председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”за 

становище на ПК. 

Нели Маринова: Актуализацията се налага от новоназначеното лице 

(Венцислав Иванов) като логопед в ОУ„Христо Ботев“ гр. Алфатар. Становището на 

комисията е да бъде актуализиран поименния списък на служителите от ОУ „Христо 

Ботев” гр. Алфатар, имащи право на транспортни разходи”. 

Златка Питакова: Имате ли въпроси или предложения?. Не. Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, ЗДБРБ за 2013 г. и ПМС 

№01/09.01.2013 г., предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 207 

1. Приема актуализиране на поименния списък на пътуващите специалисти, 

утвърден в т. 9 от Решение № 175/26.02.2013 г. на ОбС Алфатар, както следва: 

ОУ„Христо Ботев“ гр. Алфатар 

т. 11. Венцислав Красимиров Иванов – специалист „логопед“ – Силистра – 

Алфатар – Силистра; 

З. Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно: „Актуализиране на поименния 

списък на служителите от ЦДГ „Щастливо детство гр. Алфатар, имащи право на 

транспортни разходи”. 
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Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”. 

Нели Маринова: Също аналогична на предходната докладна. Становището на 

комисията е да бъде приета актуализацията на поименния списък на служителите от 

ЦДГ „Щастливо детство гр. Алфатар, имащи право на транспортни разходи”. 

Златка Питакова: Други колеги, желаещи да изкажат мнение?. Не. Зачитам 

предложението за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, ЗДБРБ за 2013 г. и ПМС 

№01/09.01.2013 г., предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 208 

1. Приема актуализиране на поименния списък на пътуващите специалисти, 

утвърден в т. 9 от Решение № 175/26.02.2013 г. на ОбС Алфатар, както следва: 

ЦДГ„Щастливо детство“ гр. Алфатар 

т. 1. Било: Любов Василевна Тотева – директор – Силистра – Алфатар – 

Силистра; 

Става: Росица Петкова Иванова – директор – Силистра – Алфатар – 

Силистра; 

т. 7. Тезгюл Хюсеин Мешели – директор – Силистра – Алфатар – Силистра; 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно: „Промяна в Наредбата за 

условията и реда за провеждане на обществено обсъждане на проекти по Закона за 

общинския дълг в Община Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”. 

Нели Маринова: Входирането на докладната е наложено от промяната в 

Нормативната уредба, внесена от общинска администрация. Те  разясниха какво  

налага промяната и становището на комисията е да бъде приета промяната в 

Наредбата за условията и реда за провеждане на обществено обсъждане на проекти 

по Закона за общинския дълг в Община Алфатар. 

Златка Питакова: Други въпроси. Зачитам предложението за решение: 
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На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 15, ал. 3 от Закон за 

общинския дълг /изм. и доп. с ДВ, бр.15 от 15.02.2013 г./,и чл. 26, ал. 2 и чл. 28, ал. 1 

от ЗНА , предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 209 

 

1. Приема измененията и допълненията в Наредба за условията и реда за 

провеждане на обществено обсъждане на проекти по Закона за общинския дълг в 

Община Алфатар. 

2. Възлага на кмета на общината да извършва контрол по изпълнението на 

наредбата. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно: „Промяна в Наредбата за 

управление на общинския дълг на Община Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”за становище. 

Нели Маринова: Становището на комисията е да бъде приета Промяната в 

наредбата за управление на общинския дълг на Община Алфатар. 

 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 21 от Закон за 

публичните финанси приет на 31.01.2013 г, и чл. 26 ал.2 и чл.28 ал.1 от ЗНА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 210 

1. Приема измененията и допълненията на Наредба за управление на 

общинския дълг на Община Алфатар. 

2. Възлага на кмета на общината да извършва контрол по изпълнението на 

наредбата. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно: „Недвижими имоти в с. Кутловица, 

попадащи в ПИ 019010 и ПИ 019011 по КВС”  

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме тази докладна. Тя дава 

възможност на хората от землището на с. Кутловица да си възстановят собствеността 

на земите чрез нотариален акт. Становището на комисията е да се приеме докладната. 

Златка Питакова: На ПК имаше зададени въпроси към общинска 

администрация. Мисля, че се отговори на тях и всичко стана ясно. Други въпроси?. 

Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет Алфатар 

да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 211 

1. Дава съгласие за отказ на собственост на имоти, които са собственост на 

физически лица съгласно Приложение № 1, намиращи се в поземлен имот с №019010 

АОС(п) № 22/26.02.2013 г. площ 36,320 дка с начин на трайно ползване: Пасище, 

мера и поземлен имот с № 019011 АОС(п) № 23/26.02.2013 г. с площ 63,354 дка с 

начин на трайно ползване: Пасище, мера от Картата на възстановена собственост за 

землището на с. Кутловица. 

2. Възлага на кмета на общината да извърши последващите процедури. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка девета от дневния ред. 
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ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно: „Определяне на началния размер 

за 1 
м2

 при предоставяне под наем на имот общинска собственост за монтиране на 

антени и съоръжения към тях”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: Разгледахме обстойно докладната на заседанието на 

комисията. Всички имате докладната в новия и вид. Общината каза за цените. 

Становището на комисията е приема докладната. Други колеги да имат да кажат 

нещо по тази докладна. 

Златка Питакова: Колеги имате думата.Няма желаещи. Зачитам 

предложението за решение с направените допълнения: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 8 от Закона за общинската 

собственост във връзка с чл. 22 и чл. 24 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество предлагам Общинския съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 212 

 

1. СЪЗДАВА към „ТАРИФА - За определяне размера на месечния наем на 

един квадратен метър при предоставяне на помещения и терени от Общината 

Алфатар”. 

 

№ Дейност Помещения в сгради/ 

1 кв.м.   

Терени/ 1 кв.м. 

ДРУГИ ДЕЙНОСТИ И УСЛУГИ 

33 Монтиране на антени и 

съоръжения към тях. 

80,00лв.   

34 Ретласлаторни съоръжения 

за поставяне на антенно - 

фидерни системи, като 

самостоятелен релеен 

пренос 

  35,00лв. 

35 Електронни 

далекосъобщителни услуги 

3,60 лв.   

 

2. Тарифата е неразделна част от Наредбата за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество (приета от Общински съвет Алфатар, с 

Решение № 96 от 21.02.2005г. изменения и допълнения с Решение № 47 от 28.03.2008 

г., Решение № 24 от 29.12.2011г., Решение № 042/09.03.2012г.). 
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Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Отдаване под наем на язовир 

/водоем/ в с. Цар Асен, община Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме тази докладна. 
Изяснихме си причините, заради които прекратихме един договор на предишната 

сесия. Да бъде отдаден под наем, но как-чрез търг с тайно или явно наддаване? 

Консултирахме се с г-н Енчев и обосновката беше за тайно наддаване. 

Янка Господинова: И в двата случая ще се наговорят.Аз съм за явно 

наддаване. 

Златка Питакова: Който е съгласен отдаването под наем на язовир /водоем/ в 

с. Цар Асен, община Алфатар да стане с явно наддаване моля да гласува: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов въздържал се Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

 ПРИЕМА СЕ. 
 

Петър Иванов: Какво стана с уговорката предния наемател да си изчисти 

задълженията? 

Йорданка Узунска: Ако не се плати доброволно ще се даде на съдия 

изпълнител и вече той ще търси парите. 

Тодор Тодоров – кмет на с. Цар Асен: Имам предложение: Язовирът е в 

много лошо състояние. Ако общината го стопанисва ще може да се отдава за 

любителски риболов. Така общината ще взема наем и ще могат да се открият няколко 
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работни места за пазачи. Язовира губи вода! От чешмата тече около 6 л. в секунда, но 

нестига до язовира, благодарение на старите наематели. Прекопаха оттайник и сега от 

там се губи водата. Те просто нямаха възможност да стопанисват добре язовира. 

Марин Пейчинов: Г-н Тодоров, имате ли материали за заседанието? Тогава 

защо не дойдохте на заседанието на ПК да кажете всичко това. То ще струва много 

пари на общината. Знаете ли колко средства ще трябват, за да се почисти язовира, ще 

трябва дига и др. 

Нели Маринова: Разбирам загрижеността на кмета на с. Цар Асен, но първо 

трябва да се говори с общинска администрация за възможностите ни. Нека да видим 

дали ще има желаещи наематели и ако няма после ще се види какво може да се 

направи. 

Златка Питакова: Има ли клауза за добро стопанисване на общинската 

собственост? И ако има, не може ли да се наложи глоба за лошо стопанисване и да не 

се допуска до новия търг този наемател?. 

Росица Иванова: Поддръжката на язовира е много голяма. 

Петър Иванов: Предлагам като се сключва договора, да има клауза, в която 

да пише, че може да се ползва от любители риболовци. 

Янка Господинова: Ако му се заложи в договора няма да иска да го вземе под 

наем. Никой няма да иска да си зарибява язовира, а други само да ходят на риболов. 

Павлина Друмева: Ние не го даваме на концесия, а под наем. 

Йорданка Узунска: Договорите са еднотипни за всички наематели. 

Иван Енчев: Аз настоявам в договора да има клауза за изпускане на водите, 

понеже зад язовира има около 70 дка ниви - не може да са до язовира и да не могат да 

го ползват. 

Нели Маринова: В договора не можем да го задължим тези неща, защото ще 

се откаже. Можем само с устни уговорки. 

Златка Питакова: Други въпроси, становища?. Няма. Зачитам 

предложението за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 от ЗОС и чл. 15 от 

НРПУРОИ, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 213 

 

1. Включва в годишната програма следният имот публична общинска 

собственост - язовир /водоем/ намиращ се в землището на с. Цар Асен, община 

Алфатар, местност „ЗЕМНОТО КЪЛБО”, съставляващ  имот № 002095 (нула нула 

две нула девет пет) по плана за земеразделяне, с площ от 22,716 (двадесет и два 

декара седемстотин и шестнадесет кв.м.) дка., АОС(п) № 13 от 12.04.2000 г.. 

2. Дава съгласие, язовир /водоем/ намиращ се в землището на с. Цар Асен, 

община Алфатар, местност „ЗЕМНОТО КЪЛБО”, съставляващ имот № 002095 (нула 

нула две нула девет пет) по плана за земеразделяне, с площ от 22,716 (двадесет и два 

декара седемстотин и шестнадесет кв.м.)дка., АОС (п) №13 от 12.04.2000 г., да бъде 

отдаден под наем чрез търг с явно наддаване за срок до 10 (десет) години, с 

начална тръжна цена в размер на 506,00 (петстотин и шест) лева, годишно. 
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3. Възлага на кмета на Общината да организира и проведе съответната 

процедура за отдаване под наем и сключи договор. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

ПРИЕМА СЕ. 
 

Златка Питакова: Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Даване на съгласие за 

ползването на дървесина за горски територии – общинска собственост”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме тази докладна. 

Общинска администрация ни даде разяснение за последователността, ОбС направи 

промяна, реши да отпадне в точка -3 „а” и в точка - 4 „2”: 

3. Определя обем на дървесината за продажба чрез ценоразпис както следва: 

а.) дървесен вид - топола – 150 пространствен куб.м. (отпада) 

4. Продажба по ценоразпис се извършва от дървесина от склад както следва: 

№ по ред  Сортимент  дървесен вид Цена  

Лв./куб.м 

2.(отпада) Дърва за огрев   Топола  20,00 

 

Марин Пейчинов: На комисиите коментирахме да бъде търг с тайно 

наддаване, но сега ще го уточним. 

Радка Желева: Освен това общината предлага ли друго? 

Росица Иванова: Г-н Енчев каза, че практиката на горските е търг с тайно 

наддаване. 

Г-н Енчев: Грешно сте ме разбрали, такава е практиката, но Вие сте хората, 

които решавате? 

Янка Господинова: Аз имам предложение за гласуване: търг с явно 

наддаване. 

Златка Питакова: Който е съгласен продажбата на стояща дървесина на 

корен да бъде чрез търг с явно наддаване, моля да гласува: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 ПРИЕМА СЕ. 
 

Живка Великова: Ние приехме решение на ОбС общински съветници да 

участват в търговете за избор на изпълнители. Какво стана, защо когато има търгове 

той не е поканен? 

Янка Господинова: Член от ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна 

мрежа, благоустройство” трябва да бъде на търговете. Тук е моментът да задължим 

кмета, когато има търгове да участва общински съветник. 

Йорданка Узунска: Вие не може да ми заповядвате, а само да ми възлагате. 

Златка Питакова: Имате ли други въпроси? Няма. Зачитам предложението за 

решение с направените промени: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, гл.Трета, раздел І и ІІ от Наредба за условията и реда за 

възлагане изпълнението на дейности в горските територии - държавна и общинска 

собственост, и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти (обн., ДВ, 

бр. 96/2011 г., изм. и доп., бр. 90/2012 г.), предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 214 

 

1. Одобрява доклада на лицензирания оценител Таньо Танев. 

2. Определя ползването на дървесина от горските територии - общинска 

собственост, в 

Тополови култури отдел/подотдел: № 404 "И", "К", "Л", "М"; с № 405 "К", 

"Л", "М"; № 181 "И","Л"; 

Акациева култура отдел/подотдел № 272 "Н", № 274 "В-1", "К-1" и № 290 

"С", да се осъществи както следва: 

а.) продажба на стояща дървесина на корен чрез търг с явно наддаване; 

б.) чрез продажба на добита дървесина. да се осъществи по ценоразпис. 

3. Определя обем на дървесината за продажба чрез ценоразпис както следва: 

а.) дървесен вид - акация – 200 пространствен куб.м 

4. Продажба по ценоразпис се извършва от  дървесина от склад както следва: 
 

№ по ред  Сортимент  дървесен вид Цена – Лв./куб.м 

1 Дърва за огрев   акация 27,00 

Цените са с включен ДДС за пространствен куб.м 

5. Право да закупуват добита дървесина чрез продажба по ценоразпис имат: 
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- физически лица с постоянен адрес в общината които не са търговци - за 

лична употреба, без право на продажба: / 

- училища, социални домове, детски заведения, религиозни институции, 

културни институции на бюджетна издръжка - без право на продажба; 

6. Възлага на кмета на община Алфатар да проведе съответните процедури за 

ползване на дървесина - продажба на стояща дървесина на корен чрез търг с явно 

наддаване; 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Приемане на програма 

за овладяване на популацията на безстопанствените кучета в Община Алфатар за 

периода 2013-2015 година”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме тази докладна. 

Разбрахме, че всички безстопанствени кучета са собственост на общината. Г-жо 

Желева – какво се случи по вашето време? 

Радка Желева: Имах съставен акт, но Общината разработи програма за тези 

кучета. 

Йорданка Узунска: В действителност има такава фондация„Четири лапи“. 

Имаше посочен имейл и телефон на лекаря и ще се свържем с тях. Това е фондация, 

която се издържа от дарения. Предвижва се от град на град и така извършва 

кастрацията на тези кучета. Скоро са били в гр. Русе. Мисля, че сме малка община, за 

да се отзоват, но ще говорим с лекаря и ако е нужно ще се обединим с друга община. 

Радка Желева: В гр. Шумен има такъв приют и издръжката на ден на куче е 

по-голяма от издръжката на ден на дете. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да се одобри програмата за 

овладяване на популацията на безстопанствените кучета в Община Алфатар за 

периода 2013-2015 година. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, във връзка с чл.40, ал. 1 от Закона 

за защита на животните и чл. 14, ал. 1 от Наредба за притежаване, регистриране и 
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отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 215 

 

1. Отменя действието на Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета в Община Алфатар за периода 2008-2011 година”. 

2. Приема Програма за овладяване на популацията на безстопанствените кучета 

в Община Алфатар за периода 2013-2015 година”. 

3. Възлага на Кмета на общината в срок от един месец от приемане на 

Програмата да представи в Общински съвет Алфатар, План за овладяване на 

популацията на безстопанствените животни на територията на Община Алфатар за 

2013 година”. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Приемане на Програма 

за отбелязване на месец май за „Месец на българския спорт” в Община Алфатар – 

2013 г.”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на 

ПК“Образование, култура, спорт, туризъм, вероизповедание”: 

Росица Иванова: Разгледахме програмата за отбелязване на месец май за 

„Месец на българския спорт” и единственото, което не са взели под внимание 

общинска администрация е, че 18 май е работен ден и няма да могат да се съберат 

децата, но по-късно през почивните дни ще се изпълни. Становището на комисията е 

да бъде приета програмата за отбелязване на месец май за „Месец на българския 

спорт” в Община Алфатар – 2013 г.”. 

Живка Великова: Предлагам в т. 8 да се допълни „Спортни състезания-

Бягане, Забавни игри“ с Излет сред природата и към възръстова група да се добави: 

деца, ученици и възрастни, за с. В. Левски. Ако желаят може да го съчетаят със с. 

Кутловица. 
 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение с 

направените промени: 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет Алфатар 

да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 216 

 

1. Приема Програма за отбелязване на месец Май за „Месец на българския 

спорт” в Община Алфатар – 2013 година, с направените промени. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка четиринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Приемане на 

общински план за младежта – 2013 година в Община Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на 

ПК“Образование, култура, спорт, туризъм, вероизповедание”за становище: 

Росица Иванова: Тук възникнаха два въпроса: 

Първо: т. 18. Среща на младежката общност с цел запознаване с общинския 

план за младежта. 

Второ: Справка на младежите в общината – кметовете на кметствата да я 

изготвят. 

Златка Питакова: Друго предложение? Кметовете на кметствата да изготвят 

такъв списък. 

 Който е съгласен с предложението на г-жа Росица Иванова за допълнение в 

общинския план за младежта да гласува: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ . 
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Златка Питакова: Зачитам предложението за решение с направеното 

допълнение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 16 от Закона за младежта, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 217 

 

1. Приема Общински план за младежта – 2013 година в Община Алфатар с 

направеното допълнение. 

2. Възлага на кмета на общината изпълнението на Общински план за младежта – 

2013 година. 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка петнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно: „Изработване на проект 

за общ устройствен план на Община Алфатар“. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: Малко разяснение от г-н Енчев. 

Иван Енчев: Допълнително няма, предстоят процедурите. 

Радка Желева: Аз мисля, че ОбС трябва да даде разрешение за плана. Трябва 

да дадем възможност да се действа по-нататък. 

Марин Пейчинов: Този общ устройствен план до мен не е стигнал! 

Общинска администрация са пестеливи с разясненията по плана. 

Янка Господинова: Някой запозна ли се с този общ устройствен план за това 

задание? 

Радка Желева: Който е запознат с общинския план - част от него го има и в 

този план. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 от ЗМСМА, във връзка с чл. 124, ал. 1 от 

ЗУТ, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 218 

1. Дава съгласие за изработване на проект за общ устройствен план на община 

Алфатар, съгласно техническо задание за изработване на проект за общ устройствен 

план на общината. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка шестнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

1. Конструктивно писмо от Николай Колев. 

2. Заявление от Георги Славов Дучев. 

 

1. Конструктивно писмо от Николай Колев. 

Иван Стайков: В това писмо се чувствам лично обиден и затова дойдох на 

заседанието. Друг е въпросът колко е конструктивно това писмо. Какво се е 

направило от ОбС, справка на заплатите, командировките и други разходи. Не може 

човек, който е работил в общината и то на пост заместник-кмет да пише такива 

глупости. Никой от ОбС не е назначен от него, че да изисква такава информация. 

Няма право. Обвинява, че има хора от дълги години в ОбС, вземат си заплатите и 

нищо не правят. С какви очи го пише човек, който е работил тук. Една част от тях са 

за втори мандат, само г-жа Иванова и г-н Петър Иванов са за трети мандат. Какви 

данъци плаща на общината като кара коли с чужда регистрация. 

Янка Господинова: То и кмета кара коли с чужда регистрация, ама никой 

нищо не му казва. 

Нели Маринова: Първо искам да кажа, че каквото се е изисквало от мен, съм 

го свършила. Не съм стояла безучастно. И второ, че единственото убедително нещо в 

писмото е, че наистина е хубаво да има такава група хора (обществени посредници), 

които да обикалят, да говорят с хората от какво имат нужда и др. Така ще има по-

голяма гражданска активност. 

Иван Стайков: Мисля, че нашата малка община няма нужда от такъв 

посредник. Просто трябва да са по–активни комисиите, да има повече хора на 

заседанията. 

2. Заявление от Георги Славов Дучев. 

Златка Питакова: Заявлението е във връзка с приета вече докладна. Има 

право да си подаде заявлението и да си получи имота. На заседанието на ПК ви бях 
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казала за днес да си помислите и да кажете къде да направим майската сесия. Ако ще 

е извън заседателната зала на ОбС трябва сега да се реши, за да знаят и вносителите 

на докладните и да се направи организацията. А за да се направи изнесена сесия 

извън общината трябва да се промени правилника на ОбС. 

Янка Господинова: То не трябва да е фиксирано къде ще бъдат заседанията. 

Росица Иванова: Аз предлагам да го направим в село Алеково. 

Иван Енчев: Заседанието на ПК тук ли ще бъде? 

Златка Питакова: Да, заседанието на ПК ще бъде тук на 20.05.2013 г. А 

който е съгласен заседанието на Общински съвет, което ще е на 23.05.2013 г. да бъде 

в с. Алеково моля да гласува: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Златка Питакова: Г-жо Узунска, защо няма представител от ОбС в комисията 

за избор на инвеститор?. 

Янка Господинова: Докога ще се правят търгове без присъствието на общински 

съветник? 

Йорданка Узунска: Когато взехте решение, комисията вече беше избрана. Сега 

той е в резерва. 

Златка Питакова: Когато има търг, общината трябва да уведоми ОбС. 

Общинския съветник трябва да присъства на търга. 

Янка Господинова: В решението пише, че трябва да присъства, а не да е в 

резерва. То, не стига че нищо не се прави в тази община, че и решенията на ОбС не се 

изпълняват. 
 

Г-жа Златка Питакова: Колеги имате ли други въпроси, мнения, 

предложения? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 15.30 часа, като благодари на 

съветниците. 

 

26.04.2013г.·      ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

гр. Алфатар       /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


